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Etelä-Suomen AA-alueen Aluekokous 

Riihiryhmä, Etelän Viertotie, Riihimäki 

 

Paikalla: Tallinnanmatti (pj), Katja (siht.), Raimo (Hyvinkään AA), Pena (Hyvinkään AA), Eero (Karma), Sven 

(Sveitsi), Sisko (Riihiryhmä), Vesa (Ura-ryhmä), Ilmi (Vihdin ryhmä), Ertsi (Vihdin ryhmä), Marko (SAAK), Ismo 

(SAAP, Ryhmä 12), Kaisa (Lopen AA), Vennu (Hausjärven AA), Reijo S (Riihiryhmä) 

  

Tallinnanmatti avasi kokouksen. 

1. Työjärjestys hyväksyttiin. 

2. Edellisen kokouksen hyväksyttiin. 

3. Saapin puheenvuoro. Ismo kertoi Saapin kuulumisia. Käytiin keskustelua rahaliikenteestä ja 

rekisteröidyn yhdistyksen tarpeesta tulevaisuudessa mahdollisesti muuallakin kuin Helsingissä.  

4. Saakin puheenvuoro. Marko kertoi, että suomalaistyyppiset julkiset taloustiedot ovat maailmalla 

harvinainen ilmiö. Ison kirjan uusi suomennos on myynyt hyvin ja kustantanut jo valmistuskulunsa. 

Aa on hyvässä asemassa, koska yhdysvaltoihin ei tarvitse maksaa mitään julkaisumaksuja, vaan 

voimme käyttää myyntitulot tukemaan Suomen AA-toimintaa. Muutaman taloudellisesti vaikean 

vuoden jälkeen talous näyttää kääntyvän lievästi plussan puolelle tulevana vuonna. Etelä-Suomen 

alueen edustajat, Ertsin ehdottamana, haluavat esittää luottamuslauseen nykyiselle SAAKille. 

5. Maailmanpalveluvaltuutetun puheenvuoro, ei paikalla 

6. Vankilat ja laitokset. Laitostoiminta alueella ennallaan. Kaisa kysyi luetteloa alueella toimivista 

laitoksista, ei tietoa onko sellaista. Aikoinaan on perustettu vankilatoimikunta, Marko otti 

tehtäväkseen selvittää mitä sille kuuluu, ja että aihe otetaan TISA:ssa käsittelyyn.  

7. -Hyvinkään AA: kokous 2 krt/vko, vakioporukka. – Karma: väkeä käy säännöllisesti, paljon naisia. – 

Sveitsinryhmä: Ryhmä toimii hyvin, tullut myös uusia aktiivisia jäseniä. – Riihiryhmä: väkeä käy 

hyvin, AA toimii. – Ura-ryhmä: kokous kerran viikossa, noin 10 henkeä. – Vihdin ryhmä: kokous 2 

krt/vko. Joka palaverissa luetaan sekä askel että perinne, jotta myös perinteet tulisivat tutuiksi. 

Lohjalla on kuuleman mukaan hyvä henki. – Ryhmä 12: kokous kerran viikossa. – Lopen ryhmä: kaksi 

säännöllistä jäsentä, joskus kolmas. – Hausjärven ryhmä: kokous kerran viikossa, 3-10 henkeä. 

8. Seitsemäs perinne tuotti 61 euroa. Tilillä ennestään 93 euroa. 

9. Valittiin uudeksi puheenjohtajaksi Katja ja uudeksi sihteeriksi Kaisa. Saapin uudeksi varajäseneksi 

vuonna 2024 alkavalle kaudelle valittiin Reijo S. Katjan siirtyessä varsinaiseksi jäseneksi. 

10. Seuraava kokous on Riihiryhmässä 22.1.2024 klo 13.00 

11. Kokous päätettiin 

 

 


